
Handarbetsvägens samfällighetsförening 

Styrelsemöte: 2016:2 

Datum: 2016-02-18 

Plats: Handarbetsvägen 40 

Närvarande: Mats Kamsten 34, Kjell Langendorf 76, Gustav Jedland 17, Lars 
Fröjdlund 50, 

Ann-Sofie Hansén 40 

1. Extra styrelsemöte 

Behandla inkomna motioner: 

Förslag från Folke Pettersson om ekonomisk ersättning till Ingegerd Andersson för 
bokföringsarbetet. 

Förslag från Lars Fröjdlund om möjlighet till adventsbelysning i björken vid 
lekplatsen. 

Förslagen tas upp på årsmötet. 

2. Diskussion om aktuella problem 

a) På grund av inbrott i vårt område känns det angeläget att ta upp frågan om 
grann-samverkan. Vi har tittat på polisens informationsfilm bl.a. Det kommer att 
krävas engagemang från föreningens medlemmar, men inga kostnader. Vi kommer 
att ta upp frågan på årsmötet. 

b) Nya busslinjer 2017. Blir förändringar för oss här i Nåntuna. Buss nr 22 dras in 
och buss nr 20 ska köra runt Bonadsvägen och Handarbetsvägen. Osäkert var bussen 
stannar. Vidare kör den runt IKEA, genom Boländerna o.s.v. Vi får se vad det blir, 
svårt att förstå att nr 20 ska räcka till alla passagerare. Blir förmodligen tätare 
turer. Buss nr 5 ska gå som tidigare. 

Mats Kamsten  Ann-Sofie Hansén  

Kallat till mötet  sekreterare 




